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Akkoord met 3M Belgium  -  Correcte aanwending van het ter beschikking gestelde 
saneringsgeld

Onlangs kondigde de minister een volgens haar met 3M Belgium goed onderhandeld 
evenwichtig akkoord aan om tot de sanering van de door 3M veroorzaakte PFAS/PFOS-
verontreiniging in en rond Zwijndrecht te komen.

In uitvoering van die overeenkomst zal de Vlaamse overheid quasi onmiddellijk vrij over 
100.000.000 euro kunnen beschikken voor de door haar reeds gemaakte en nog te maken 
kosten in dit PFAS/PFOS-dossier. 3M Belgium zal dit bedrag in het Minafonds (Fonds voor 
Preventie en Sanering inzake Leefmilieu en Natuur) storten.

De Inspectie van Financiën stelde zich in haar advies van 30 juni 2022 echter expliciet 
vragen over de manier waarop de Vlaamse overheid zal kunnen garanderen dat 
bovenvermeld bedrag daadwerkelijk exclusief gereserveerd zal kunnen worden en blijven 
voor uitgaven in het 3M-dossier. Inzonderheid in het door de Inspectie van Financiën 
vooropgestelde vooruitzicht dat de DAB Minafonds tegen 1 januari 2024 afgeschaft zal 
worden.

Ook de Vlaamse minister van Begroting koppelde zijn gunstig advies bij dit door de 
Vlaamse minister van Omgeving met 3M Belgium onderhandelde akkoord aan de 
voorwaarde dat er voldoende garanties over de correcte besteding van deze 100.000.000 
euro zouden worden geboden.

1. Op welke wijze zal de minister dan ook verzekeren dat dit door 3M Belgium in het 
Minafonds gestorte bedrag ten belope van 100.000.000 euro daadwerkelijk exclusief 
gereserveerd en aangewend wordt voor uitgaven in het 3M-dossier gedurende de 
periode dat de DAB Minafonds operationeel is?

2. Op welke wijze zal de minister bij de afschaffing van de DAB Minafonds verzekeren dat 
het op dat ogenblik aanwezige saldo van deze 100.000.000 euro duidelijk 
identificeerbaar en voorbehouden zal blijven voor de uitgaven in het 3M-dossier?
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1. De middelen zijn al effectief reeds ontvangen binnen de DAB MINAfonds.

2. De Vlaamse Regering overlegt momenteel  over een methodologie om te verzekeren 
dat de schadevergoeding van 100 miljoen euro daadwerkelijk dient om de schade van 
3M te vergoeden. 


